## 2009年CONCERT引進電子資源 e-reserve 使用說明

e-reserve 定義:教師因課程需求,將文章的URL address連結放置教學網站上當作參考教材 ,供學生自行在校園內或用學生認證方式連結參考,學期過後即自行移除。

	,供字生日行在校图内或用字生论证力式连結多考,字期迎後中日行榜除。					
no.	資料庫系統	是否可以	備註			
<u> </u>		e-reserve				
1	ASTM	yes				
2	ACS	yes				
3	Cambridge Journals	yes	紙本與電子均可,只限於授權使用單位的授權使用			
	Online		者使用,每篇文獻需註明來源,包括篇名作者出版			
			社等,電子版需於使用完後刪除,授權使用單位可依			
			實際需要提供視障之授權使用者電子與紙本以外			
			的形式,如點字或聲音,詳見Site License第五款 (The			
			Licensee may, subject to clause 6 below, incorporate parts of the			
			Licensed Materials in printed Course Packs and Electronic Reserve collections for the use of Authorized Users in the course			
			of instruction at the Licensee's institution. Each such item shall			
			carry appropriate acknowledgement of the source, listing title			
			and author of the extract, title and author of the work, and the			
			publisher. Electronic copies of such items shall be deleted by the			
			Licensee when they are no longer used for such purpose. Course packs in non-electronic non-print perceptible form, such as audio			
			or Braille, may also be offered to Authorized Users who, in the			
			reasonable opinion of the Licensee, are visually impaired.)			
4	Chadwyck- Healey	yes				
5	CSA Illumina	yes				
6	EBSCOhost	yes				
7	Emerald Management	yes				
8	Gale	yes				
9	Grolier Online	yes				
<b>-</b>	Grove Art Online	yes				
11	IEEE/IEE Electronic	yes	發貼不多于二十五(25)份PDF格式的文章,爲被許			
	Library (IEL) Online		可方在其安全加密網站上作電子課程保存之用,			
			條件是被許可方事前以書面通知IEEE將被發貼的			
			文章及在課程結束後九十(90)天內除去該等文章			
			(post up to twenty-five (25) Articles in PDF format for the			
1			purposes of electronic course reserves on Licensee's secure website, provided that Licensee gives IEEE prior written notice			
Ī			of the Articles to be posted and removes them within ninety (90)			
			days after the conclusion of the course)			
12	JSTOR	yes				
-	LexisNexis	yes				
	Nature Journals Online	yes				
	OvidSP	yes				
<b>-</b>	Oxford Journals Online	yes				
17	Oxford Reference Online	yes				
18	ProQuest	yes				

19	Science Online	yes	必需註明文章出處
20	Science Resource Center	yes	
21	SciFinder Scholar	yes	不得超過5,000筆資料
22	SDOS/SDOL	yes	僅允許以 article link方式
			incorporate links to the Subscribed Products in
			electronic coursepacks, reserves and course
			management systems for use in connection with
			courses offered by the Subscriber for academic credit.
23	Social Theory	yes	
24	SpringerLink	yes	
25	Taylor & Francis	yes	
26	WilsonWeb	yes	
27	WIPS	yes	
28	CEPS中文電子期刊服務	yes	
29	大英百科全書	yes	必需註明資料來源
30	工程學刊資料庫	no	因無法確定教學網頁的控管是否問密,且無法預
			知及控制資料更換頻率
31	天下知識庫	yes	
32	中國期刊全文資料庫	yes	
33	中華民國期刊論文資料	yes	使用人必須(1).註明原出處(2)必須遵守著作權法的
	庫		所有相關規定(3)不得作商業用途
34	台經院產經資料庫	yes	